

+Bird Control Solutions

With our professional advice, products and services, negative effects brought by birds can be limited.



SafePRO® Prowler Owl
The Prowler Owl decoy resembles the ultimate, most-feared aerial predator. Birds instinctively avoid the Prowler Owl as they would avoid a real Great Horned owl.



SafePRO® Terror-Eyes
This menacing predator replica strikes instinctual fear into the hearts of geese, birds and other small animals.



SafePRO® Broadband PRO Sonic & Ultrasonic Bird Repeller
Broadband PRO combines both sonic & ultrasonic audio to get rid of pest birds with a multi-faceted audio attack. Cover up to 3,600 ft² (ultrasonic), up to 6 acres (sonic).



SafePRO® Stainless Steel Bird Spike
Spikes can be installed on flat or curved surfaces on buildings and structures to effectively keep birds off.



SafePRO® Bird Proof Gel
Sticky gel makes surfaces uncomfortable for all birds, preventing them from roosting.



SafePRO® Peller PRO Sonic Bird Repeller
SafePRO® broadcasts a variety of naturally recorded bird distress calls and predator cries that confuse, frighten and disorient pest birds. Cover up to 40,000 ft².



SafePRO® Quad Blaster QB-4 Ultrasonic Bird Repeller
Ultrasonic Bird Repeller utilizes ultrasonic sound waves to efficiently and effectively frighten, annoy, and repel birds. Cover up to 6,500 ft².



SafePRO® Ultrason X Ultrasonic Bird Repeller
Ultrasonic Bird Repeller utilizes ultrasonic sound waves to efficiently and effectively frighten, annoy, and repel birds. Cover up to 3,600 ft².



SafePRO® (BirdShield™) Bird Repellent
The grape-like residue of repellent irritates birds' trigeminal system without harming humans, birds and the environment.



SafePRO® Mega Blaster PRO Sonic Bird Repeller
Powered by solar energy, Sonic Bird Repeller uses intermittent distress calls to create a "danger zone" that frightens infesting birds away. Cover up to 12 hectares.



SafePRO® Balcony-Gard Ultrasonic Bird Repeller
Ultrasonic Bird Repeller utilizes ultrasonic sound waves to efficiently and effectively frighten, annoy, and repel birds. Cover up to 900 ft².



SmellGREEN® Natural Disinfectant Spray
Effectively eliminate bird droppings and bad odour, kill 99.99% bacteria and viruses.

+雀鳥防治方案

透過我們的專業諮詢、產品及服務，將雀鳥的滋擾減到最低。



SafePRO® 驚嚇貓頭鷹

驚嚇貓頭鷹體積與真實貓頭鷹相約，因驚嚇貓頭鷹以捕獵神態展現，令白鴿及其它雀鳥不敢靠近。



SafePRO® 驅趕雀鳥驚嚇眼

驚嚇眼是以捕獵者的樣貌來作設計，充氣後威嚇的樣子令雀鳥及其他小動物不敢靠近。



SafePRO® BroadBand PRO 聲波及超聲波驅雀鳥器

結合超聲波及聲波以多方位的音頻攻擊，聲音可迷惑及威嚇雀鳥，迫使牠們離開。覆蓋達 3,600 呎(超聲波)；達 6 公頃(聲波)。



SafePRO® 不銹鋼驅雀鳥刺 (防鳥刺)

驅雀鳥刺可以安裝在平面或彎曲的表面上，有效防止雀鳥降落及聚集。



SafePRO® 雀鳥驅趕膏

驅雀膏令物件表面變得黏滑，雀鳥降落後會因為產生不舒服的感覺而選擇飛走。



SafePRO® 聲波驅雀鳥器

自動播出多種自然界內雀鳥遇險呼叫及捕獵者的聲音，令覆蓋範圍內的雀鳥受驚及感到迷失。覆蓋達 40,000 呎。



SafePRO® Quad Blaster QB-4 超聲波驅雀鳥器

採用超聲波有效地威嚇及驅趕雀鳥。覆蓋達 6,500 呎。



SafePRO® Ultrason X 超聲波驅雀鳥器

採用超聲波有效地威嚇及驅趕雀鳥。覆蓋達 3,600 呎。



SafePRO® (BirdShield™) 驅雀鳥劑

驅雀鳥劑殘留的葡萄香味會刺激雀鳥三叉神經系統，但同時對人類、雀鳥及環境無害。



SafePRO® Mega Blaster PRO 聲波驅雀鳥器

利用太陽能發電，採用間歇性的騷擾信號建立出一個「危險地帶」，將雀鳥嚇走。覆蓋達 12 公頃。



SafePRO® Balcony Gard 雀鳥驅趕器

採用超聲波有效地威嚇及驅趕雀鳥。覆蓋達 900 呎。



SmellGREEN® 純天然消毒液

有效清除雀糞及難聞味道，殺滅 99.99% 細菌及病毒。